



Obshchestvennye nauki i sovremennost. 2013-2024

ISSN 0869--0499

URL - <http://ons-journal.ru>

All right reserved

Issue 6 Volume . 2014

THE MODEL OF MANAGEMENT AND FINANCING OF THE OLYMPIC GAMES

Rustam Nureyev

Evgeny Markin

Abstract

The article highlighted three main models of administration and financing of the preparation for the Olympic Games. Discusses the successes and failures of the Olympic Winter Games in 1972–2014. The comparative analysis of main Games characteristics and key financial indicators are done. The article deals with the first results of the XXII Olympic Winter Games in Sochi in 2014. Shows the impact on the development of the resort town and the Krasnodar Territory in general.

Keywords list (en): Sochi 2014, Olympic Winter Games, Olympic Business Cycle, investments, models of administration and finance, regional economy

Date of publication: 03.11.2014

Citation link:

Markin E., Nureyev R. THE MODEL OF MANAGEMENT AND FINANCING OF THE OLYMPIC GAMES // Obshchestvennye nauki i sovremennost. – 2014. – Issue 6 C. 23-38 . URL: <https://ons-journal.ru/s086904990000616-9-1-ru-21/>

МОДЕЛИ УПРАВЛЕНИЯ И ФИНАНСИРОВАНИЯ ОЛИМПИЙСКИХ ИГР

Нуреев Рустам
Маркин Евгений

Аннотация

В статье выделяются три основные модели управления и финансирования при подготовке к Олимпийским играм. Рассматриваются успехи и провалы зимних Олимпийских игр 1972– 2014 гг., дается сравнительная характеристика их основных финансовых показателей. Рассматриваются первые итоги XXII Олимпийских зимних игр 2014 г. в Сочи. Показывается их влияние на развитие города-курорта и Краснодарского края в целом.

Ключевые слова: Сочи-2014, зимние Олимпийские игры, олимпийский деловой цикл, инвестиции, модели управления и финансирования, региональная экономика

Дата публикации: 03.11.2014

Ссылка для цитирования:

Маркин Е. , Нуреев Р. МОДЕЛИ УПРАВЛЕНИЯ И ФИНАНСИРОВАНИЯ ОЛИМПИЙСКИХ ИГР // Общественные науки и современность. – 2014. – Номер 6 С. 23-38 . URL: <https://ons-journal.ru/s086904990000616-9-1-ru-21/>